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te \. 'a;-lI31-13 -7 8 . z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,
·lJoi . i\lnzo wieckl ezpieczeiistwa Publicznego i Ochrony Srodowiska

ktore odbylo sie w dniu 28 wrzesnia 2011 roku

o godzinie 1030 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Wiceprzewodniczacy Dariusz Boryczko (lista obecnosci stanowi zalacznik nr 1 do protokolu).

Porzadek obrad :
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad .
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.
4. Spotkanie z Komendantem Strazy Zwierzat SPCA w Markach.
5. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie przyjecia Programu Przeciwdzialania

Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Miasta Marki na lata
2011 - 2015 .

6. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie trybu powolywania odwolywania
czlonk6w zespolu Interdyscyplinarnego oraz szczegolowych warunk6w jego
funkcjonowania.

7. Podsumowanie wynik6w konkursu "Marki z Zieleni".
8. Sprawy rozne.
9. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przvjecie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.

Brak wniosk6w.

Pkt 4. Spotkanie z Komendantem StraZy Zwierzat SPCA w Markach.

Na posiedzenie komisji przybyl Komendant Strazy Zwierzat w Markach Pan Maciej Rozanski
i zastepca Pan Jacek Ogly.

Pan Komendant Maciej Rozanski poinformowal, ze Straz Zwierzat w Markach powolana
zostala w celu zwalczania wszelkich przejaw6w znecania sie nad zwierzetami; weryfikacja
waznych szczepien u zwierzat.

Pan Komendant poinformowal, ze tymczasowa siedziba SPCA miesci sie w Markach przy ul.
R6wnej 11; telefon interwencyjny stowarzyszenia to 517-500-518 czynny w godzinach od 10
do 15.

Nastepnie glos w dyskusji zabral zastepca komendanta Pan Jacek Ogly, kt6ry wystapil do
Rady Miasta 0 zakup umundurowania om6wiony z urzedem miasta Marki, kt6re poprawia
wizerunek organizacji.

Zastepca komendanta poinformowal m.in. 0 tym, ze na interwencje jezdza komendant i
zastepca; stowarzyszenie zamierza szerzej wspolpracowac z Wydzialem odpowiedzialnym za
ochrone srodowiska w Urzedzie Miasta Marki.

Nastepnie rozpoczela sie dyskusja w kt6rej udzial wzieli m.in. radna Danuta Stefaniak,
Komendant Strazy Zwierzat Pan Maciej Rozanski , radna Maria Przybysz - Piwko, radna





Agnieszka Luzynska, Bunnistrz Janusz Werczynski, radny Tomasz Paciorek, radny Bogdan
Chores.

W dyskusji poruszano tematy zwiazane m.in.; z czego wynikaja uprawnienia inspektor6w
Strazy Zwierzat w Markach, kto nadaje uprawnienia inspektora strazy zwierzat; czy
stowarzyszenie prowadzi dzialalnosc gospodarcza; czy kontrolowane jest to czy bezdomny
schwytany pies trafia do schroniska.

Komendant poinformowal, ze stowarzyszenie w Markach powstalo z jego inicjatywy; obecnie
czlonkami stowarzyszenia jest 20 os6b; zar6wno komendant jak i zastepca pracuja zawodowo
poza czlonkostwem w stowarzyszeniu.

Pkt 5. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie OrzvleCIa Programu
Przeciwdzialania przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Miasta
Marki na lata 2011- 2015.

Pierwotny projekt uchwaly w sprawie przyjecia Programu Przeciwdzialania Przemocy w
Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Miasta Marki na lata 2011 - 2015 (Druk nr
78) stanowi zalacznik nr 2 do protokolu nr 11 z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki
Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska z dnia 29 czerwca 2011
roku.

Wiceprzewodniczacy Komisji poinformowal, ze w ziabu z wystepujacyrni niejasnosciami w
pierwotnym projekcie uchwaly wyrazonyrn w Druku nr 78, wstep zastapiony bedzie
materialem przygotowanym przez radna Marie Przybysz - Piwko, radna Danute
Swieczkowska i radnego Jacka Orycha.

Material przygotowany przez grupe radnych do uchwaly zawartej w Druku nr 78 stanowi
zalacznik nr 2 do protokolu.

Radna Maria Przybysz Piwko om6wila przygotowany material a takze wskazala za jaki
element odpowiedzialni byli poszczeg6lni czlonkowie zespolu; radna wspornniala, ze
wystepuja w nim drobne bledy literowe.

Wiceprzewodniczacy Komisji Dariusz Boryczko poinformowal, ze Komisja w dniu
dzisiejszym nie wyda opinii 0 projekcie uchwaly w sprawie przyjecia Programu
Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Miasta Marki
na lata 2011 - 2015. (Druk nr 78).

Pkt 6. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie trybu powolywania odwolywania
czlonk6w zespolu Interdyscyplinarnego oraz szczeg610wych warunk6w jego
funkcjonowania.

Pierwotna wersja projektu uchwaly w sprawie trybu powolywania i odwolywania czlonk6w
Zespolu Interdyscyplinarnego oraz szczegolowych warunk6w jego funkcjonowania (Druk nr
79) stanowi zalacznik nr 3 do protokolu nr 11 z posiedzenia Komisji Zdrowia Opieki
Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska z dnia 29 czerwca 2011
roku.
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Burmistrz Janusz Werczynski wyrazil swoje watpliwosci co do § 3, § 4 zalacznika do
uchwaly zawartej w druku ill 79 i zasugerowal aby doglebniej popracowac nad tym
zalacznikiem jednoczesnie deklarujac swa pomoc w tej kwestii.

Wiceprzewodniczacy Komisji poinformowal, ze komisja w dniu dzisiejszym nie wyda opinii
do projektu uchwaly w trybu powolywania i odwolywania czlonkow Zespolu
Interdyscyplinarnego oraz szczegolowych warunk6w jego funkcjonowania (Druk nr 79).

Pkt 7. Podsumowanie wynikow konkursu "Marki z Zieleni".

Radna Agnieszka Luzynska podsumowala wyniki X edycji konkursu "Marki w Zie1eni".
Radna Agnieszka Luzynska poinformowala, ze konkurs przeprowadzony zostal w dw6ch
kategoriach balkon i ogr6d; w tym roku zglosilo sie 20 os6b.

Nastepnie radna Agnieszka Luzynska przedstawila laureat6w konkursu; w kategorii .Posesje"
miejsce III otrzymali Panstwo Anna i Janusz Rudzinscy, miejsce II Pani Cecylia
Wisniewska, Pani Barbara Sobczak, miejsce I zajela Pani Urszula Lesnikowska; w kategorii
"Balkon" zajeli miejsce III Pani Teresa Dudzinska, miejsce II Pani Aneta Bajonczyk, miejsce
I Pan Pawel Papis; w kategorii posesje przyznane zostalo jedno wyroznienie kt6re otrzymal
Ks. Dariusz Gugala i parafianie Parafii NMP Matki Kosciola z ul. Zabkowskiej w Markach;
nagrody wreczone zostana na pazdziernikowej sesji Rady Miasta Marki.

Pkt 8. Sprawy rozne.

W dyskusji glos zabierali m.in.: radna Agnieszka Luzynska, Burmistrz Janusz Werczynski,
radna Danuta Stefaniak

Poruszano kwestie zwiazane m.in. z: informacjami 0 kontrakcie budowy kanalizacji SA;
zgloszenie niepalacych sie dw6ch lamp przy ul. Wsp6lnej ; pompowanie wody do kanalizacji
sanitarnej przez mieszkancow; wzmozony r6ch samochodowy na ul. Braci Briggs6w
w Markach sugestia budowy kamery monitoringu przy wspornnianej ulicy.

Wiceprzewodniczacy Komisji odczytal pismo
Epidemiologicznej w Wolominie, Zalacznik nr 3.

Powiatowej Stacji Sanitarno

Wiceprzewodniczacy komisji zwrocil sie do czlonkow komisji aby zapozna1i sie ze skarga
Pani Jadwigi Kordalewskiej , w zwiazku z koniecznoscia wydania opinii w sprawie dla
Komisji Rewizyjnej. Skarga stanowi zalacznik nr 4.

Burmistrz poinformowal, ze w sprawie skargi Pani Kordalewskiej przeprowadzone zostaly
ekspertyzy, kt6re nie potwierdzily zaleznosci pomiedzy golebiami kt6re zanieczyszczaja ten
teren a obumieraniem swierkow. Jednoczesnie jak poinformowal Burmistrz jego zdaniem
skarga Pani Kordalewskiej w pewnym zakresie jest nieuzasadniona.

Pkt 9. Zakonczenie posiedzenia.

o godzinie 1240 Wiceprzewodniczacy Dariusz Boryczko zamknal posiedzenie Komisji
Zdrowia, Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Pub1icznego i Ochrony Srodowiska,





Protokolowala
Anna Broma
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